

Centurion 25th Anniversary in Hong Kong - Fine Hotel Privileges

Centurion香港25周年 – 頂級酒店禮遇

MANDARIN ORIENTAL HONG KONG – TERMS AND CONDITIONS

1. The Centurion 25th Anniversary in Hong Kong - Fine Hotel Privileges by Mandarin Oriental, Hong Kong Limited (“**Merchant**”) (“**Offers**”) are only applicable for Basic and Supplementary Centurion Members who hold a Centurion® Card issued by American Express International, Inc. in Hong Kong (“**American Express**”), its affiliates, or licensees (as applicable), in Hong Kong (“**Eligible Card**”, such holders, “**Eligible Cardmembers**”). Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express and all American Express Cards issued outside of Hong Kong are not eligible to enjoy the offer.
2. The Offers are available to Eligible Cardmembers from July 9, 2025 to December 31, 2025 (both dates inclusive) (“**Promotion Period**”), subject to the blackout dates set out below, at the following participating establishments located at Mandarin Oriental Hong Kong (collectively, “**Participating Establishments**”):
 - i. Mandarin Grill + Bar, 1/F, Mandarin Oriental, Hong Kong (“**Mandarin Grill + Bar**”); and
 - ii. Man Wah, 25/F, Mandarin Oriental, Hong Kong (“**Man Wah**”).
3. The following Offers are available to the Eligible Cardmembers during the Promotion Period, subject to the blackout dates set out below:
 - i. **Offer 1:** Enjoy an exclusive seasonal three-course dinner tasting menu with three glasses of premium champagne pairing at Mandarin Grill + Bar for HK\$2,288 per person plus 10% service charge (excluding tax);
 - ii. **Offer 2:** Enjoy one complimentary welcome drink per person when dining at Mandarin Grill + Bar or Man Wah.
4. The Offers are not applicable on the following blackout dates: October 1, 2025, November 27, 2025, December 23 to 26, 2025 and December 31, 2025, and on festive nights or during special events, and are subject to change or withdrawal without prior notice.
5. To enjoy the Offers, Eligible Cardmembers must settle the full payment with the Eligible Card during the Promotion Period at the Participating Establishments. The Offers are only applicable to a single bill settled by the Eligible Cardmember. Table and/or bill splitting are not allowed.
6. The Offers are applicable to a minimum of 2 and a maximum of 12 diners, including the Eligible Cardmember.
7. To enjoy the Offers, eligible Member must make the reservation 3 days in advance. Eligible Cardmembers must contact The Centurion Service Hotline +852 2277 2888 (“The Centurion Service”). If availability is confirmed by Merchant, the Centurion Service will send the Eligible Cardmember the reservation details, including a unique reservation code and a credit card guarantee link. Eligible Cardmember must complete the credit card guarantee within twenty-four (24) hours to receive a confirmation email from Mandarin Oriental, Hong Kong. All reservations are subject to availability and on first come, first served basis.
8. To enjoy the Offers, eligible Cardmembers must present the unique reservation code, Eligible Card, and a valid Hong Kong identity card or passport, at the Participating Establishments prior to dining.
9. The Offers are only applicable for in-person dining at the Participating Establishments. Online purchase(s) and transaction(s) via third-party takeaway platforms are not eligible for the Offers.
10. The Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, privileges, or discounts, nor can it be exchanged for cash or other products, save for Offer 2 which can be enjoyed together with the “Mandarin Oriental Year Round Offer”, being the collaboration between American Express and Merchant whereby Eligible Cardmembers may enjoy 10% savings on food items only at dinner at selected establishments (as revised from time to time). For the avoidance of doubt, Offer 1 and Offer 2 may be used in conjunction with each other during a single dining experience.
11. A 10% service charge will apply to the Eligible Cardmember’s total bill, calculated based on the original price stated on the receipt before any discounts or promotions are applied. Discounts do not apply to service charges.
12. The Offers are not applicable to gift card purchases, cigars and cigarettes, corkage fees, cake-cutting fees, private or corporate functions, private rooms and banquets, unless otherwise specified.
13. Alcoholic beverages will only be served to individuals aged 18 and above, in accordance with the applicable laws and regulations.
14. The menu items and products under the Offers are subject to seasonal changes without prior notice to Eligible Cardmembers.
15. Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offers and makes no representations or warranties in relation to such product and/or services.
16. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using the Offers, except for any liability which cannot be excluded by law.
17. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offers at any time without prior notice.
18. In case of any dispute, American Express and Mandarin Oriental, Hong Kong reserve the right of final decision.
19. In case of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version will prevail.
20. In case of any enquiry related to the Offers, please call the Centurion Service Hotline at +852 2277 2888.

香港文華東方酒店 - 優惠條款及細則

1. Centurion香港25周年 x 香港文華東方有限公司 (「商戶」) 豪華酒店禮遇 (「優惠」) 僅適用於由美國運通國際

股份有限公司(「美國運通」)、其附屬公司或持牌人(如適用)於香港簽發之Centurion®卡的基本及附屬持卡人(「合資格卡」,持卡人統稱為「合資格卡會員」)。美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡及在香港以外地區簽發的美國運通卡,均不可享此優惠。

2. 優惠適用於2025年7月9日至2025年12月31日(包括首尾兩日)(「推廣期」),於下列位於香港文華東方酒店之參與商戶(「參與商戶」),並受以下所列不適用日期限制:
 - a. 文華扒房+酒吧·香港文華東方酒店1樓(「文華扒房+酒吧」);
 - b. 文華廳·香港文華東方酒店25樓(「文華廳」)。
3. 合資格卡會員於推廣期內(受以下所列不適用日期限制)可享以下優惠:
 - a. 優惠一:於Mandarin Grill + Bar尊享時令三道菜晚餐嚐味餐單連三杯高級香檳配對,每位港幣2,288元及10%服務費(不包括稅項),相當於正價港幣3,051元的75折優惠;
 - b. 優惠二:於Mandarin Grill + Bar或文華用餐時,每位賓客可免費享用一杯迎賓飲品。
4. 此優惠不適用於以下不適用日期:2025年10月1日、2025年11月27日、2025年12月23日至26日及2025年12月31日、節慶晚餐或特別活動期間,並可能更改或終止,恕不另行通知。
5. 合資格卡會員必須於推廣期內於參與商戶使用合資格卡全額支付賬單方可享用優惠。每次用餐僅適用於由一位合資格持卡人以單一賬單結帳。不可拆桌或拆單付款。
6. 優惠適用於每次最少兩2位、最多12賓客(包括合資格卡會員)。
7. 如欲享用優惠,合資格卡會員須於3日前致電Centurion會員專線+852 2277 2888(「Centurion服務」)進行預約。如商戶確認有位,Centurion服務將向合資格卡會員發送預約詳情,包括獨有預約編碼及信用卡擔保連結。合資格卡會員必須於24小時內完成信用卡擔保程序,方可收到香港文華東方發出的預約確認電郵。所有預約先到先得,並視乎供應情況而定。
8. 用餐當日,合資格持卡人必須出示有效的預約編碼、合資格卡及有效的香港身份證或護照,方可享用優惠。
9. 優惠僅適用於參與商戶之堂食消費。透過第三方外賣平台進行的網上交易恕不適用。
10. 除優惠二可與「全年酒店優惠」(即美國運通與商戶合作提供之堂食9折優惠,僅適用於指定餐廳晚市食品)同時使用外,優惠不可與其他推廣優惠、禮遇或折扣同時使用,亦不可兌換現金或其他產品。為免產生疑問,優惠一及優惠二可於同一用餐時段同時使用。
11. 合資格卡會員須支付10%服務費,並以原價(即未扣除任何優惠前之價格)計算。折扣不適用於服務費。
12. 優惠不適用於購買禮品卡、雪茄及香煙、開瓶費、切餅費、私人或企業活動、私人包廂及宴會,除非另有說明。
13. 所有酒精類飲品只會提供予年滿18歲或以上人士,並須遵守相關法律及規定。
14. 優惠所提供之餐單內容及產品或會因應季節變化而作出調整,恕不另行通知。
15. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
16. 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國運通概不負責,法律規定之責任除外。
17. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利,恕不另行通知。
18. 如有任何爭議,美國運通及參與商戶保留最終決定權。
19. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異,概以英文版本為準。
20. 如對此優惠有任何疑問,請致電Centurion會員專線+852 2277 2888查詢。

MANDARIN ORIENTAL THE LANDMARK, HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The Centurion 25th Anniversary in Hong Kong - Fine Hotel Privileges by Mandarin Oriental The Landmark, Hong Kong ("Merchant") ("Offer") is only applicable for Basic and Supplementary Centurion Members who hold a Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express"), its affiliates, or licensees (as applicable), in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers"). Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express and all American Express Cards issued outside of Hong Kong are not eligible to enjoy the offer.
2. The Offer is available to Eligible Cardmembers from July 9, 2025 to December 31, 2025 (both dates inclusive) ("Promotion Period"), subject to the blackout dates set out below, at Amber located at Mandarin Oriental, The Landmark Hong Kong (collectively, "Participating Establishments"):
3. The following Offers are available to the Eligible Cardmembers during the Promotion Period, subject to the blackout dates set out below:
 - a. Offer 1: Enjoy 25% savings on the exclusive 5-course Amber Lunch Experience with Kitchen Tour and Dom Pérignon Champagne pairing at HK\$2,166+ per person (lunch only)

- b. Offer 2: Enjoy the exclusive rate of HK\$998+ 10% service charge on the Amber x Dom Pérignon Vertical Wine Tasting Experience (lunch and dinner)
- The Offer is not applicable on the following blackout dates: December 24-26 & 31, 2025 and special events.
 - The Offer is only applicable to tables of 2 persons and up to a maximum of 6 persons.
 - To enjoy the Offer, Eligible Member must make the reservation directly with The Centurion Service Hotline at +852 2277 2888 at least 3 days in advance prior to the visit date and mention the use of the Offers. Reservation subject to availability.
 - To enjoy the Offers, Eligible Member must settle the full payment with the Eligible Card during the Promotion Period.
 - Offer is applicable to dine-in consumption only and cannot be used in conjunction with any other promotional menu, offer or discount. Table and/or bill splitting is not allowed.
 - Offer is not applicable to gift card purchase, 10% service charge and items purchased other than food in the restaurant (i.e. beverage, tobacco, cigarettes etc.) unless otherwise specified.
 - Mandarin Oriental, The Landmark Hong Kong ("Merchant") is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/ or service that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/ or services.
 - Amber reserves the right to change menu items due to seasonality and availability of ingredients without advance notice
 - American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
 - American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
 - In case of any dispute, American Express and Merchant reserve the right of final decision.
 - In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
 - In case of any enquiry related to the Offer, please call The Centurion Service Hotline at +852 2277 2888.

置地文華東方酒店 - 優惠條款及細則

- Centurion香港25周年 x 香港置地文華東方酒店（「商戶」）豪華酒店禮遇（「優惠」）僅適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）、其附屬公司或持牌人（如適用）在香港簽發之Centurion卡的基本及附屬持卡人（「合資格卡」；持卡人統稱為「合資格卡會員」）。美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡及在香港以外地區簽發的美國運通卡，均不可享此優惠。
- 該優惠適用於2025年7月9日至2025年12月31日（包括首尾兩日）（「推廣期」），於香港置地文華東方酒店內之Amber餐廳享用（「參與商戶」），並受以下所列不適用日期限制。
- 合資格卡會員於推廣期內（受以下所列不適用日期限制）可享以下優惠：
 - 優惠 1: 以尊享價每位HK\$2,166+ [75折] 惠顧5道菜午膳菜譜配Dom Pérignon香檳配對及廚房體驗
 - 優惠 2: 以尊享價每位HK\$998+惠顧Amber x Dom Pérignon垂直式香檳品酒體驗
- 此優惠不適用於以下不適用日期：2025年12月24日至26日及12月31日，以及其他特別活動日。
- 此優惠只適用於一檯2人，最多6人。
- 如欲享用優惠，合資格卡會員須於3日前致電Centurion會員專線+852 2277 2888預訂，並於預訂時註明使用此優惠。所有預訂須視乎供應情況而定。
- 合資格卡會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。
- 優惠只適用於堂食，並不適用於外賣服務。優惠不可與其他推廣餐單、優惠或折扣同時使用，並不適用於拆單結賬。
- 優惠不適用於購買禮品卡、加一服務費及於餐廳內其他飲食以外之消費（如煙草產品）。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
- Amber保留因應季節或原材料提供因素而隨時更改餐單之權利，恕不另行通知。
- 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
- 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
- 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線+852 2277 2888查詢。

ROSEWOOD HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS:

- The Centurion 25th Anniversary in Hong Kong - Fine Hotel Privileges by Rosewood, Hong Kong ("Merchant") ("Offer") is only applicable for Basic and Supplementary Centurion Members who hold a Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express"), its affiliates, or licensees (as applicable), in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers"). Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express and all American Express Cards issued outside of Hong Kong are not eligible to enjoy the offer.
- The Offer is available to Eligible Cardmembers from July 9, 2025 to December 31, 2025 (both dates inclusive) ("Promotion Period"), subject to the blackout dates set out below, at the following participating establishments

located at Rosewood Hong Kong (collectively, "Participating Establishments"):

- a. Bayfare Social, Rosewood Hong Kong ("Bayfare Social "); and
 - b. BluHouse, Rosewood Hong Kong ("BluHouse "); and
 - c. Holt's Café, Rosewood Hong Kong ("Holt's Café "); and
 - d. Henry, Rosewood Hong Kong ("Henry"); and
 - e. The Butterfly Room, Rosewood Hong Kong ("The Butterfly Room ").
3. Eligible Cardmembers can enjoy 25% savings on original price on food items at the Participating Establishments during the Promotion Period, subject to the blackout dates set out below.
 4. The Offer is not applicable on the following blackout dates: Mid-Autumn Festival, Chinese Winter Solstice Festival, Christmas Eve, Christmas Day, and New Year's Eve, and are subject to change or withdrawal without prior notice.
 5. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle the full payment with the Eligible Card during the Promotion Period at the Participating Establishments. The Offer is only applicable to a single bill settled by the Eligible Cardmember. Table and/or bill splitting are not allowed.
 6. To enjoy the Offer, eligible Member must make the reservation 3 days in advance. Eligible Cardmembers must contact The Centurion Service Hotline +852 2277 2888 ("The Centurion Service") directly for booking and The Centurion Service will confirm on the availability upon Eligible Cardmembers' contact. If availability is confirmed by Merchant, The Centurion Service will send the Eligible Cardmember the reservation details, including a unique reservation code and confirmation email on the relevant reservation. All reservations are subject to availability and on first come, first served basis.
 7. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must present the unique reservation code, Eligible Card, and a valid Hong Kong identity card or passport, at the Participating Establishments prior to dining.
 8. The Offer is applicable for in-person dining at the Participating Establishments. Online purchase(s) and transaction(s) via third-party takeaway platforms are not eligible for the Offer.
 9. The Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, privileges or discounts, nor can it be exchanged for cash or other products, unless as stated otherwise by American Express.
 10. A 10% service charge will apply to the Eligible Cardmember's total bill, calculated based on the original price stated on the receipt before any discounts or promotions are applied. Discounts do not apply to service charges.
 11. The Offer is not applicable to gift card purchase, cigars and cigarettes, corkage fees, cake-cutting fees, private or corporate functions, private rooms and banquets, unless otherwise specified.
 12. Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or service that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
 13. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
 14. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
 15. In case of any dispute, American Express and Merchant reserve the right of final decision.
 16. In case of inconsistency between English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version will prevail.
 17. In case of any enquiry related to this Offer, please call the Centurion Service Hotline at +852 2277 2888.

香港瑰麗酒店 - 優惠條款及細則

1. Centurion香港25周年 x 香港瑰麗酒店(「商戶」)豪華酒店禮遇(「優惠」)僅適用於由美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)、其附屬公司或持牌人(如適用)於香港簽發之Centurion卡的基本及附屬持卡人(「合資格卡」, 持卡人統稱為「合資格卡會員」)。美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡及在香港以外地區簽發的美國運通卡, 均不可享此優惠。
2. 該優惠適用於2025年7月9日至2025年12月31日(包括首尾兩日)(「推廣期」)期間, 於位於香港瑰麗酒店的以下參與商戶(「參與商戶」), 並受以下所列不適用日期限制:
 - a. 海灣聚, 香港瑰麗酒店(「海灣聚」);
 - b. 藍舍, 香港瑰麗酒店(「藍舍」);
 - c. 瑰麗冰室, 香港瑰麗酒店(「瑰麗冰室」);
 - d. 亨利扒房, 香港瑰麗酒店(「亨利扒房」);
 - e. 蝶苑, 香港瑰麗酒店(「蝶苑」)。
3. 合資格卡會員於推廣期內, 可享參與商戶食品項目原價之25%的折扣優惠, 並受以下所列不適用日期限制。
4. 此優惠不適用於以下不適用日期: 中秋節、冬至、聖誕前夕、聖誕節及新年前夕, 並可能更改或終止, 恕不另行通知。
5. 合資格卡會員必須於推廣期內於參與商戶使用合資格卡全額支付賬單方可享用優惠。每次用餐僅適用於由一位合資格卡會員以單一賬單結帳。不可拆桌或拆單付款。
6. 如欲享用優惠, 合資格卡會員須於3日前直接聯絡Centurion會員專線+852 2277 2888(「Centurion服務」)進行預約, 並由Centurion服務確認是否有空位。如商戶確認有位, Centurion服務將向合資格卡會員發送預約詳情, 包括獨有預約編碼及確認電郵。所有預約先到先得, 並視乎供應情況而定。
7. 用餐當日, 合資格卡會員必須出示有效的預約編碼、合資格卡及有效的香港身份證或護照, 方可享用優惠。
8. 優惠僅適用於參與商戶之堂食消費。透過第三方外賣平台進行的網上交易恕不適用。
9. 優惠不可與其他推廣優惠、禮遇或折扣同時使用, 亦不可兌換現金或其他產品, 除非美國運通另有說明。

10. 合資格卡會員須支付10%服務費，並以原價（即未扣除任何優惠前之價格）計算。折扣不適用於服務費。
11. 優惠不適用於購買禮品卡、雪茄及香煙、開瓶費、切餅費、私人或企業活動、私人包廂及宴會，除非另有說明。
12. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
13. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
14. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
15. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
16. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
17. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線+852 2277 2888查詢。

THE PENINSULA, HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The Centurion 25th Anniversary in Hong Kong - Fine Hotel Privileges by Peninsula Hong Kong ("Merchant") ("Offer") is only applicable for Basic and Supplementary Centurion Members who hold a Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express"), its affiliates, or licensees (as applicable), in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers"). Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express and all American Express Cards issued outside of Hong Kong are not eligible to enjoy the offer.
2. The Offer is available to Eligible Cardmembers from July 9, 2025 to December 31, 2025 (both dates inclusive) ("Promotion Period"), subject to the blackout dates set out below, at the following participating establishments located at Peninsula Hong Kong (collectively, "Participating Establishments"):
 - i. The Verandah lunch and dinner, 1/F, The Peninsula, Hong Kong ("The Verandah"); and
 - ii. Chesa lunch and dinner, 1/F, The Peninsula, Hong Kong ("Chesa"); and
 - iii. Felix dinner only, 28/F, The Peninsula, Hong Kong ("Felix")
3. Eligible Cardmembers can enjoy 25% savings on original price on food items at the Participating Establishments during the Promotion Period, subject to the blackout dates set out below.
4. The Offer is not applicable on the following blackout dates: August 1, 27, 28, 2025, October 1, 2025, December 21 to 26, 30 and 31, 2025, and are subject to change or withdrawal without prior notice.
5. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle the full payment with the Eligible Card during the Promotion Period at the Participating Establishments. The Offer is only applicable to a single bill settled by the Eligible Cardmember. Table and/or bill splitting are not allowed.
6. The Offer is only applicable to tables of 4 persons and up to a maximum of 6 persons.
7. To enjoy the Offer, eligible Member must make the reservation 7 days in advance. Eligible Cardmembers must contact The Centurion Service Hotline +852 2277 2888 directly for booking and The Centurion Service will confirm on the availability upon Eligible Cardmembers' contact. If availability is confirmed by Merchant, The Centurion Service will send the Eligible Cardmember the reservation details, including a unique reservation code and confirmation email on the relevant reservation. All reservations are subject to availability and on first come, first served basis.
8. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must present the unique reservation code, Eligible Card, and a valid Hong Kong identity card or passport, at the Participating Establishments prior to dining.
9. The Offer is applicable for in-person dining at the Participating Establishments. Online purchase(s) and transaction(s) via third-party takeaway platforms are not eligible for the Offer.
10. The Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, privileges or discounts, nor can it be exchanged for cash or other products, unless as stated otherwise by American Express.
11. A 10% service charge will apply to the Eligible Cardmember's total bill, calculated based on the original price stated on the receipt before any discounts or promotions are applied. Discounts do not apply to service charges.
12. The Offer is not applicable to gift card purchase, cigars and cigarettes, corkage fees, cake-cutting fees, private or corporate functions, private rooms and banquets, unless otherwise specified.
13. Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or service that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
14. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
15. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
16. In case of any dispute, American Express and Merchant reserve the right of final decision.
17. In case of inconsistency between English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version will prevail.
18. In case of any enquiry related to this Offer, please call the Centurion Service Hotline at +852 2277 2888.

香港半島酒店 - 優惠條款及細則

1. Centurion香港25周年 x 香港半島酒店（「商戶」）豪華酒店禮遇（「優惠」）僅適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）、其附屬公司或持牌人（如適用）於香港簽發之Centurion卡的基本及附屬卡會員（「合資格卡」，持卡人統稱為「合資格卡會員」）。美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡及在香港以外地區簽發的美國運通卡，均不可享此優惠。
2. 優惠適用期間為2025年7月9日至2025年12月31日（包括首尾兩日）（「推廣期」），於位於香港半島酒店的以下參

與商戶（「參與商戶」），並受以下所列不適用日期限制：

- a. 露台餐廳 自助午餐及晚餐，香港半島酒店一樓（「露台餐廳」）；
 - b. 瑞樵閣 午餐及晚餐，香港半島酒店一樓（「瑞樵閣」）；
 - c. Felix 餐廳晚餐，香港半島酒店28樓（「Felix餐廳」）。
3. 合資格卡會員於推廣期內，可享參與商戶食品項目原價之**25%**的折扣優惠，並受以下所列不適用日期限制。
 4. 此優惠不適用於以下日子：2025年8月1、27-28日，10月1日，12月21、-26、30-31日，相關日期如有更改或取消，恕不另行通知。
 5. 合資格卡會員須於推廣期內以合資格卡全數支付賬單，方可享用優惠。優惠僅適用於由合資格卡會員以合資格卡支付的一次性賬單，不接受拆單或合併賬單。
 6. 此優惠只適用於一檯4人，最多6人。
 7. 如欲享用優惠，合資格卡會員須於7日前致電 Centurion 專線 +852 2277 2888 直接聯絡進行預約，Centurion 服務專員將於聯絡後確認有關預訂是否可行。如商戶確認有位，Centurion 將向合資格卡會員發送預約詳情，包括獨立預約代碼及確認電郵。所有預約視乎供應情況而定，並以先到先得方式處理。
 8. 合資格卡會員於用餐前，必須出示獨立預約代碼、合資格卡及有效香港身份證或護照，方可享用優惠。
 9. 此優惠僅適用於參與餐廳之堂食，不適用於網上購買及透過第三方外賣平台進行之交易。
 10. 此優惠不可與其他推廣優惠、禮遇或折扣同時使用，亦不可兌換現金或其他產品，除非美國運通另有說明。
 11. 合資格卡會員須按原價（即折扣前金額）支付全單**10%**服務費。折扣不適用於服務費部份。
 12. 此優惠不適用於購買禮品卡、雪茄與香煙、開瓶費、切蛋糕費、私人或公司宴會、私人包廂及宴會，除非另有說明。
 13. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
 14. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
 15. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
 16. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
 17. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
 18. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線+852 2277 2888查詢。